
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 14/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Κινδυνεύουν με εξαφάνιση ενδημικά είδη τα οποία φιλοξενούνται
στον Ψηλορείτη»

Κύριε Υπουργέ,

Τις ανησυχίες τους για τις επιπτώσεις που έχει το φαινόμενο της εκτός δρόμου
οδήγησης με μηχανοκίνητα οχήματα (μηχανές, γουρούνες, τζιπ ή 4×4 φορτηγά) στα
μικρά και μεγάλα οροπέδια του Ψηλορείτη εκφράζουν πολλοί κάτοικοι των Ανωγείων,
κάνοντας λόγο ότι το φαινόμενο αυτό έχει συνέπειες «κάτι παραπάνω από
καταστροφικές». Από την παραπάνω δραστηριότητα κινδυνεύουν με εξαφάνιση
ενδημικά είδη τα οποία φιλοξενούνται χρόνια τώρα στα οροπέδια της περιοχής, όπως
είναι η Νευρίδα, ο Κρόκος και η Χορστρίσεα, μοναδική βιοποικιλότητα στον κόσμο, μια
παγκόσμια κληρονομιά της φύσης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε άμεσα με ανάλογες ενέργειες σας, ώστε να διαφυλαχθεί ο
πλούτος των ευαίσθητων και προστατευόμενων περιοχών του Ψηλορείτη;

Ο ερωτών Βουλευτής
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